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Messaggio di cordoglio del Santo Padre

Traduzione in lingua inglese

Pubblichiamo di seguito il Messaggio di cordoglio per la scomparsa del Presidente degli Emirati Arabi Uniti, Sua
Altezza lo Sceicco Khalifa bin Zayed Al Nahyan, inviato dal Santo Padre Francesco a Sua Altezza lo Sceicco
Mohammed bin Zayed Al Nahyan, nuovo Presidente degli Emirati Arabi Uniti:

Messaggio di cordoglio del Santo Padre

ومّسلا بحاص ،ةدحّتملا ةّيبرعلا تارامإلا ةلود سيئر ةافوب سيسنرف ابابلا ةسادق نم ةّيزعت ةلاسر
.نايهن لآ دياز نب ةفيلخ خيّشلا

ومّسلا بحاص

نايهن لآ دياز نب دمحم خيّشلا



ةدحّتملا ةّيبرعلا تارامإلا ةلود سيئر

ةلود سيئر ،نايهن لآ دياز نب ةفيلخ خيّشلا ومّسلا بحاص ليحرل ،يزاعّتلا قدصأب مكّومس ىلإ مّدقتأ
ةيؤر هبهيو ،هتمحر ليزجب هللا هدمغتيل يتالص مكل دّكؤأو ،يبظ وبأةرامإ مكاحو ةدحّتملا ةّيبرعلا تارامإلا
هتدايقل مهريدقت يفو هليحر ىلع مهنزح يف يتارامإلا بعّشلا كراشأو .دبألا ىلإ ّيهبلا ههجو رون
.نطولا ةمدخ يف رظنلا ةديعبو ةزّيمتملا

،تارامإلا ةلود يف ةّيكيلوثاكلا تاعامجلابو ّيلوسّرلا ّيسركلاب هّومس مامتها ةصاخ ةروصب ركشأ
اهنع َنِلعُأ يتّلا ،ةّينيدلا ديلاقّتلا نيبو بوعّشلا نيب نماضّتلاو مهافّتلاو راوحلا مَيقب همازتلاو
هللا لأسأ .ةّيناسنإلا ةّوخألل دياز ةزئاج يف تلّثمتو ،ةّيخيراتلا يبظ وبأ ةقيثو يف ريبك ٍلافتحاب
،ناكم ّلك يف ةنسحلا اياونلا يوذ ءاسّنلاو لاجّرلل ةبوؤدلا دوهجلا ماهلإ يف هثرإ ّرمتسي نأ ىلاعت
.ةدحاولا ةّيرشبلا انترسأ ءاضعأ نيب مالّسلاو ةدحَولا طباور قيثوتل

لأسأو .يماّسلا مكبصنم تاّيلوؤسم نوّلوتت متنأو يتالص مكل دّكؤأو ،ةّيدبألا هللا ةمحر ىلإ هّومس لكوأ
.ةّيوامسلا تاكربلا رفاو بيبحلا تارامإلا بعش ّلكلو ،مكتلئاع دارفألو ،مكل ريدقلا ّيلعلا هللا
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سيسنرف
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Traduzione in lingua inglese

To His Highness Sheikh Mohammed bin Zayed Al Nahyan
President of the United Arab Emirates

Saddened to learn of the death of His Highness Sheikh Khalifa bin Zayed Al Nahyan, President of the United
Arab Emirates and Sovereign of Abu Dhabi, I offer Your Highness my heartfelt condolences and the assurance
of my prayers for his eternal rest. I likewise join the people of the Emirates in mourning his passing and paying
tribute to his distinguished and far-sighted leadership in the service of the nation.

I am particularly grateful for the solicitude shown by His Highness to the Holy See and to the Catholic
communities of the Emirates, and for his commitment to the values of dialogue, understanding and solidarity
between peoples and religious traditions solemnly proclaimed by the historic Abu Dhabi Document and
embodied in the Zayed Award for Human Fraternity. May his legacy continue to inspire the efforts of men and
women of good will everywhere to persevere in weaving bonds of unity and peace between the members of our
one human family.

In commending His Highness to the eternal mercies of the Most High God, I assure you also of my prayers as
you enter upon the responsibilities of your lofty office. Upon you, the members of your Family, and upon all the
beloved people of the United Arab Emirates, I cordially invoke an abundance of divine blessings.

From the Vatican, 17 May 2022

FRANCIS
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